
Referat        
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalsskolen d.5.10.2016 kl.18:00 – 21.00 

Møde. NR. 3 – 2016/17 

Dagsorden 
Deltagere: Forældre: Lasse, Sune, Britta, Søren, 
Martin, Anette og Lisbeth  
Medarbejdere: Helene og Sanne 
Elever: Nikoline 9.a og Samir 9.c 
Ledelse: Natasha, Kristian, Allan og Søren 
  
Afbud: Kevin, Rikke sup. Michael, Samir, Nikoline, 
Kristian, Allan og Natasha 

Orientering/beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden godkendt 

2. Punkter til dagsorden: 
3. Præsentation af ny skoleledeer 
a)Ansættelse af ny sfo-leder 
b)Brug af cykelhjelm i skolegården ved brug 
af skateboard og løbehjul – udarbejdelse af 
principper   
c)Budget 2017 orientering ved Lasse 
  

3. 
SB byder velkommen til ny 
skoleleder Søren Fini 
Christensen. Søren fortæller 
lidt om sig selv.  
a) 
Kirstinedalsskolen har pr. 
1.11.2016 ansat ny SFO-
leder.  
b) 
Der udleveres principper for 
brug af cykler, rulleskøjter, 
løbehjul og alle former for 
boards. Principperne drøftes 
kort, og der er enighed om, 
at de skal justeres lidt. 
Søren justerer og rundsender 
til SB. Principperne tages 
herefter op til høring på 
nærmeste lærermøde, i SFO 
samt elevrådsmøder, 
hvorefter punktet tages op 
igen i SB. 



Trygfonden kontaktes med 
henblik på evt. kampagne om 
sikkerhed. 
Lån af cykelhjelme mv. 
 
c) 
Lasse orienterer om 
besparelserne på budgettet: 
Besparelser: 
 
Kr. 205.000  
Venskabsby projekt 
 
Kr. 117.000 
Projekt levende musik i        
folkeskolen 
 
Kr. 2.7 mio.  
Ikke forbrugte midler til 
sfo-specialtilbud 
 
Kr. 520.000 
10 % rammebesparelse på 
specialskole fritid. 
 
 

4. Nyt fra elevrådet 
 

Punktet kan ikke 
gennemføres, da der ikke er 
repræsentanter for elevrådet 
til stede. 

5. Nyt fra Skoleleder/øvrige ledere Der er motionsdag næste 
fredag. Det bliver en 
spændende dag. Der vil være 
forskellige aktiviteter, 
program rundsendes snarest. 
Vi har en stilling opslået, 
som vi håber på snart bliver 
besat. Der er ansøgningsfrist 
6.10.2016. 
 

6. Nyt fra SFO Der er ro på, og man glæder 
sig meget til at få den nye 



SFO-leder ind. 
Der bliver spurgt til salg i 
SFO 2 og ungdomsklubben.  
Der undersøges hvordan 
retningslinjerne er på 
området. 
SFO ønsker at gøre brug af 
Rishøjhallen. Det undersøges 
hvornår hallen er ledig. 
 

7. Økonomi (grundig gennemgang) SB er orienteret om økonomi. 
Punktet tages op igen til 
næste møde. 

8. Status over elevtal (evt. historik) Der har i perioden 1.8.2016 
– 5.10.2016 været; 
9 indmeldelser 
8 udmeldelser 

9. Bordet rundt Der ønskes fokus på affald 
på vejen herfra og til 
Brugsen. 

10. Evt. 
a) Næste møde er den 10.11.16 

 

Kevin har været nede og 
fortælle de nye 0. klasser 
om SB. Han fik stor ros. 
 
Forårsfest/håndtering af 
penge 

11. Lukket møde  
 
 

Hilsen  
Lasse  
 
NB – der vil blive serveret en sandwich på mødet. 


